
Bericht vanuit school in nieuwsbrief maart 2024

Integraal huisvestingsplan(IHP) – nieuwbouw

7 februari heeft u voor het laatst een brief ontvangen met betrekking tot

nieuwbouw van onze school. In die brief stond onder andere dat de gemeente op 6

februari het IHP heeft vastgesteld.

Wij zijn blij dat er geld gestoken gaat worden in de schoolgebouwen. Voor onze

school is het afwachten of er nieuwbouw komt op onze huidige locatie of op een

andere locatie. De wethouder van onderwijs heeft voor onze school in een

persmoment voor de kranten, half januari, de locatie genoemd waar voorheen de

Michaëlschool stond. Deze locatie wordt meegenomen in het

haalbaarheidsonderzoek. In het haalbaarheidsonderzoek wordt ook gekeken naar

eventueel andere locaties.

Gelukkig staan we (school, stichting Talentis + de gemeente) allemaal met de

neuzen dezelfde kant op en willen we een nieuwe school bouwen op een locatie

die veilig en aantrekkelijk is voor onze leerlingen, ouders en het team.

Het haalbaarheidsonderzoek zal

duidelijkheid geven op welke locatie het

wordt. Hoe lang een

haalbaarheidsonderzoek duurt is lastig

vooraf inschatten. Wij zitten gelukkig

constructief met de gemeente aan tafel

en leveren zelf ook vragen/

aandachtspunten aan die we graag

onderzocht willen hebben. Ik heb de MR

ook gevraagd mee te denken over

vragen/ aandachtspunten. Via de nieuwsbrief of in een brief via ouderportaal

blijven wij u op de hoogte houden van de vorderingen met betrekking tot de

nieuwbouw. Aangezien we niet weten hoelang een haalbaarheidsonderzoek duurt

kan het weer even duren voordat een update komt, dat is op dit moment lastig in

te schatten. Mocht u vragen of opmerkingen hierover hebben dan laat het weten

via de mail, ouderportaal of loop even binnen.



Bericht vanuit MR in nieuwsbrief maart 2024

We willen u graag op de hoogte brengen van de recente ontwikkelingen die tijdens

onze laatste twee MR-vergaderingen zijn besproken. Een belangrijk onderwerp dat

aan bod kwam was het integraal huisvestingsplan (IHP). Dit plan is eerder deze

maand goedgekeurd door de gemeenteraad, nadat het in januari was

gepresenteerd en uitvoerig is besproken met meerdere betrokken partijen. We zijn

blij dat de gemeente gaat investeren in de schoolgebouwen in Boxtel.

Voor onze school betekent dit plan dat we een nieuw gebouw zullen krijgen: op de

huidige of een nieuwe locatie. De enige bij naam genoemde nieuwe locatie betreft

het terrein van de voormalige Michaëlschool, vlak achter het zwembad. Het gaat in

deze fase nog om haalbaarheidsonderzoek, waarbij wordt gekeken naar de voors

en tegens van de locaties. Hiervoor zal een onafhankelijk onderzoeksbureau

worden aangesteld. Als MR hebben we het recht om advies te geven in dit proces

en zijn we verheugd dat we hierbij actief betrokken worden. We zullen erop

toezien dat er helder wordt gecommuniceerd naar de ouders en zullen ook zorgen

dat vragen van ouders een zo duidelijk mogelijk antwoord krijgen.


